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§ 10 
Medborgarförslag om att inrätta en hundrastgård i parken 
bakom Förskeppsgatan samt åtgärda parkens övervuxna 
spaljéer  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2021/979 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
inrätta en hundrastgård i parken bakom Förskeppsgatan i 
Hammarby Sjöstad samt åtgärda parkens övervuxna spaljéer. 
 
Den del av parken som eventuellt skulle kunna göras om till 
hundrastgård är en öppen yta som är planerad att vara täckt av gräs 
men idag mestadels består av stampad jord. Att skapa en 
hundrastgård på ytan skulle innebära att den endast kan nyttjas av 
hundägare och dess hundar. Förvaltningen anser att ytan behöver 
fortsätta vara öppen för olika aktiviteter. Att ytan också är nära 
bostäder gör den heller inte lämplig som hundrastgård. 
 
I samband med hanteringen av ett tidigare medborgarförslag om 
parken tog stadsdelsnämnden den 25 mars 2021 beslut om att förse 
ytan med ett mer ändamålsenligt ytskikt i form av grus. 
Förvaltningen planerar att genomföra denna åtgärd under året. 
 
Piprankorna på pergolan hindrar idag sikten från parksofforna till 
kryddplanteringarna. Förvaltningen har därför som ambition att 
skapa nya planteringsytor mellan parksofforna i pergolan och att 
flytta piprankorna till dessa ytor. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
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Handlingar i ärendet 
 SÖD 2021/979-4 Tjänsteutlåtande  
 SÖD 2021/979-4.1 Medborgarförslag SÖD 2021.979_Bortre 
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